
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Het tekort aan neerslag in Nederland lijkt met het jaar zorgelijker te worden: boeren zien door de 
droogte en de daarmee gepaard gaande sproeiverboden met oppervlaktewater hun oogsten 
jammerlijk mislukken. Dit geldt echter niet voor alle boeren; sinds de droogte een vaste gast in de 
Nederlandse zomers is geworden, is men in den lande ook begonnen met een aantal proeven (o.a. in 
Laarbeek en Haaksbergen) voor het hergebruik van gezuiverd restwater afkomstig van 
waterzuiveringsinstallaties en de industrie als aanvulling op het grondwater.

Zo zijn er in Laarbeek ruim twintig agrariërs die deelnemen aan het project “Boer Bier Water”, een 
samenwerkingsverband van Swinkels Family Brewers (voorheen: Bavaria), waterschap Aa & Maas, 
de gemeente Laarbeek, landbouworganisatie ZLTO en de plaatselijke Rabobank om de bodem en het 
grondwater op peil te houden. Een van de onderdelen hiervan is het herverdelen van het gezuiverde 
restwater van de bierbrouwerij onder boeren in de omgeving.

De PvdA-fractie heeft hierover de navolgende vragen:

1. Bent u bekend met initiatieven in Nederland, waarbij er sprake is van hergebruik van gezuiverd 
restwater?

2. Bent u bekend met initiatieven in onze eigen gemeente, waarbij er sprake is van hergebruik 
van gezuiverd restwater?

3. Bent u op de hoogte van welke bedrijven in de gemeente Roosendaal veel restwater 
produceren? Om hoeveel/welke bedrijven gaat het?

4. Ziet u mogelijkheden voor initiatieven met gebruik van gezuiverd restwater binnen de gemeente 
Roosendaal? Graag uw visie hierop.

 

Alvast dank voor uw antwoorden.

 

Namens de PvdA-fractie,

Paul Klaver



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Ja, verschillende initiatieven zijn bekend.
2. Nee, binnen de eigen gemeente zijn er geen initiatieven bekend.
3. Op basis van de bedrijfsactiviteiten zijn er enkele bedrijven bekend waar veel water in het 

bedrijf om gaat. Dit betekent niet dat dat er automatisch sprake is van vrijkomend restwater dat 
ingezet kan worden voor de landbouw.  

4. De mogelijkheden voor dergelijke initiatieven lijken binnen de gemeente Roosendaal beperkt. 
Het restwater komt vrij in stedelijk gebied terwijl de behoefte aan extra water wordt gevoeld in 
het landelijke gebied. Verdroging binnen gemeentegrenzen doet zich vooral voor op de hoge 
zandgronden in de zuidelijke helft van de gemeente. Het gebruik van gezuiverd restwater voor 
droogtebestrijding vraagt per definitie maatwerk tussen vraag en aanbod. Wij staan open voor 
initiatieven, maar zien op dit moment geen mogelijkheden voor het gebruik van gezuiverd 
restwater voor droogtebestrijding.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder I.M. (Inge) Raaijmakers MSc. RC


